

## Resources | Ressources

### [Gender Affirming Care: Myths or Facts? Resources for Further Learning](#)

( disponible en anglais seulement )

Canadian Centre for Gender and Sexual Diversity | Le Centre canadien de la diversité des genres et de la sexualité

### [Report – Health and well-being among trans and non-binary immigrants & newcomers](#)

[Rapport – Santé et bien-être des immigrant·e·s et nouveaux·elles arrivant·e·s trans et non binaires](#)

### [QuickStat #1 – Conversion Therapy](#)

[Flash-infos #1 – Thérapie de conversion](#)

Trans PULSE Canada

### [Policy on preventing discrimination because of gender identity and gender expression](#)

[Politique sur la prévention de la discrimination fondée sur l'identité sexuelle et l'expression de l'identité sexuelle](#)

Ontario Human Rights Commission | Commission ontarienne des droits de la personne

### [Access to Justice for Trans People](#)

[L'accès des personnes trans à la justice](#)

The Canadian Bar Association and HIV & AIDS Legal Clinic of Ontario

L'Association du barreau Canadien et HIV & AIDS Legal Clinic of Ontario

### [2STNBGN Perspectives on Access to Justice: A Legal Needs Assessment](#)

[Points de vue 2STNBNG sur l'accès à la justice : une évaluation des besoins juridiques](#)

Justice Trans

### [as a newcomer or refugee, what health care do i have access to?](#)

( disponible en anglais seulement )

Rainbow Health Ontario

### [Research](#)

[Recherche](#)

Pathways to Care

[2SLGBTQIA+ Housing Needs and Challenges](#)  
[Enjeux et besoins liés au logement des personnes 2SLGBTQIA+](#)

Canada Mortgage and Housing Corporation (CMHC) | Société canadienne  
d'hypothèques et de logement, ( SCHL )

[Youth Homelessness Infographics](#)

The 519

[TRANSforming JUSTICE – Trans Legal Needs Assessment Ontario Project](#)  
( disponible en anglais seulement )

HIV & AIDS Legal Clinic Ontario (HALCO)